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Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden wethouder Vankan 

AB --- --- --- 

VVD B. Rooding-

Eurlings 

 Heeft Valkenburg aan de Geul een Regionale Verkeermilieukaart 
(RVMK)?  

 Zo ja, van wanneer dateert deze?  

 Waar is deze te vinden?  

 Wordt deze periodiek geëvalueerd en door wie?  

 Is naar aanleiding van de actualisatie een verkeers- en milieumodel 
beschikbaar waarmee de regio de komende periode aan de slag 
kan? 
 
 
 
 
 

 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de start van de 
werkzaamheden Walramplein/Molenstraat en hoe wordt de 
communicatie naar de ondernemers en bewoners geregeld? 

 
 
 
 
 
 

 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de start van de 
werkzaamheden Croix de Bourgogne en hoe wordt de 
communicatie naar de ondernemers en de bewoners geregeld? 
(vooruitlopend op de commissie ABA?) 

Deze kaart heeft te maken met de belasting van het 

milieu in relatie tot het verkeer. Als voorbeeld noemt de 

wethouder de CO2 uitstoot. Er bestaat zowel een 

regionaal als ook lokaal verkeersmodel. Dit model 

fungeert als input voor de verkeersmilieukaart aangezien   

het aangeeft op welk moment er waar hoeveel auto’s 

rijden en aan de hand van die gegevens kan de CO2 

uitstoot berekend worden. De verkeersmilieukaart gaat 

verder, bijvoorbeeld over de uitstoot van bedrijven. 

De inhoudelijke vragen over de verkeersmilieukaart 

worden ter beantwoording doorgeschoven naar de 

commissie EFTR van 13 september 2017. 

 

De direct omwonenden hebben afgelopen zondag een 

informatiebulletin ontvangen. Het idee is om de 

communicatie op dezelfde manier te laten lopen als bij 

het centrumplan. Verder is er een bericht geplaatst op 

TV-Valkenburg en op de gemeentelijke website.  

Tussen de start van de kerstmarkten en carnaval vinden 

er geen werkzaamheden plaats op het Walramplein. 

 

 

Deze vraag is ter beantwoording doorgeschoven naar de 

commissie ABA van 18 september 2017. 

 

 

CDA --- --- --- 

PGP --- --- --- 

D66 A. Hidding Bestrating centrum Valkenburg: 

 Kan de op vele plaatsen kapotte bestrating (basaltblokken) gevaar 
opleveren? 
 

Op het moment dat de bestrating beschadigd is loopt 

men het risico dat dit gevaar oplevert. Derhalve is men 

aan de slag gegaan met het adaptief wegbeheer, om te 

kijken hoe de risico’s zoveel mogelijk ingeperkt kunnen 



 
 
 
 

 Op veel plaatsen is de z.g.n. onkruidvrije mortelcement met een 
lange levensduur boven de kieren reeds verdwenen.  

 Soms op grote oppervlakten (wel vijfentwintig vierkante meter). En 
dit alles na slechts zo’n negen maanden na oplevering.  

 Wordt er geen onderhoud gepleegd?  

 Wie is verantwoordelijk i.v.m. evt. garantietermijn of anderszins? 

worden. 

 

 

Schriftelijke beantwoording: 

M.b.t. de voegvulling is bij de oplevering reeds 

geconstateerd dat niet overal de voegvulling geheel tot 

aan de bovenzijde van de voeg standhoudt. Er heeft 

grootschalig herstel plaatsgevonden (voor rekening van 

de aannemer) op die plekken waar dit direct bij 

oplevering ook geconstateerd is. 

Technisch is er geen probleem, de voegvulling doet haar 

werk daar waar nodig ook daar waar het wellicht op het 

eerste gezicht lijkt dat deze niet goed is. Indien blijkt 

dat herstel van de voegen om technische redenen wel 

noodzakelijk is, wordt dit uitgevoerd. Als blijkt dat dit 

terug te leiden is naar de wijze van aanbrengen zal dit 

met de aannemer besproken zal worden en waar 

mogelijk verhaal van de kosten zal plaatsvinden. 

 

De werkzaamheden in het centrum zijn afgerond en 

opgeleverd. Zover bekend zijn er geen gevaarlijke 

situaties aanwezig i.v.m. kapotte bestrating. Indien 

daarvan sprake is zal worden overgegaan tot herstel. Als 

blijkt dat dit terug te leiden is naar de wijze van 

aanbrengen zal dit met de aannemer besproken zal 

worden en waar mogelijk verhaal van de kosten zal 

plaatsvinden. 

 


